
Bestyrelsesmøde
Grundejerforeningen Fuglevang

Dato 03.11.2020
På mødet deltog: STS, BP, CA, HK, RE

1. Godkendelse af referat.

Referat af 03.11.2020 er godkendt.

2. Seneste nyt og adhoc opgaver

Gennemgang af generalforsamlings referat 

3. Økonomi.
4 grundejere er i restance heraf et dødsbo - som forventes betalt senere, uden 
yderligere rykker. 

4. Antennen.
Antenne - ingen punkter
5. Grønne områder.
gennemgang af legepladsen: vippe er repareret. der er bestilt /rekvireret en tømrer 
til udbedring af legehus/sandkasse (beklædning) 

Jens fra Ternevænget forespørger på ændring og rettelser til ekstra gartnerarbejde. 
Pt. foretager bestyrelsen ikke yderligere, med reference til at det ikke er i budget.
uden at vi indhenter pris fra vores gartner. Udbedring tidligst Q1 - 2021

6. Fester/arrangementer.

Intet nyt.
7. Vedtægter.
Forslag fra RE om at der til næste generalforsamling rejses forslag til ændringer af 
vedtægter, at fysisk omdeling af referater og indkaldelser stopper, mod henvisning 
til foreningens hjemmeside.

Bestyrelsen (Steen) kontrollerer eksisterende vedtægter og forespørger hos 
advokat

8. Generalforsamling -

Intet nyt

9. Meddelelser til grundejerne



Intet nyt

10. Fastlæggelse af næste møder

2. Februar / HK 

11. Eventuelt

Intet.

Kirke Såby, den 01.12.2020
Henrik Kock
Sekretær


